

**Amendment 004
MODIFICATION N° 004**

Amendment 004 is raised to:

La modification 004 est effectuée afin de:

Answer questions from industry/ répondre aux questions de l'industrie :

We have been advised that the type of plug shown in amendment A003 could present a hazard. Please note that the picture used was only an example to show the link between tables. Please make sure that the proposed solution meets safety standards and best practices. We simply need to have the tables powered in a row, but also be able to use them individually, should the client choose to change the configuration of the setup.

Nous avons été informés que le type de prise illustré dans l'amendement A003 pouvait présenter un risque. Veuillez noter que l'image présentée n'était qu'un exemple pour montrer le lien entre les tables. Assurez-vous que la solution proposée respecte les normes de sécurité et les meilleures pratiques. Nous avons simplement besoin que les tables soient alimentées dans une rangée, mais aussi qu'elles puissent être utilisées individuellement, si le client choisit de changer la configuration de l'installation.